

Sammanträdesgrupp

Träning och tävlings sektionen
med team Karta.

Mötesplats

OK Gränsen stugan

Mötesdatum

2017-08-13

Deltagare:

Mattias Stockheden

Tobias den Braver

Mats Holmberg

Mats Friden

Thomas Persson

Håkan Håkansson

Frånvarande:

Simon Björnehäll

Ulf Ärlig

Tobias Haag

Daniel Persson

Punkt **Ämne BESLUT**

1. Arrangemang och kartprojekt framåt:

- 2018
 - Vi vill engagera oss enbart i Sprint-SM helgen SM-Sprint 2-3 Juni, inte resterande SM-helger.
 - Sprint för individuellt och stafett, lördag och söndag.
 - Vi tar på oss hela arrangemanget är beslutat.
 - Kontrollvakter, trafikvakter och bemanning sekretariat är funktioner som vi skall bemanna.
 - Personalansvarig för klubben, för bemanna hela SM, saknas. Håkan kollar med Sari.
 - Tävlingsledare Tobias den Braver och ytterligare en, Tobias kollar med Daniel.
 - Vi har acceptans från SM organisationen att inte bemanna upp på ytterligare tävlingar. Naturligtvis om någon är intresserad så är det ju fritt fram att hjälpa till.
 - Vi beslutade att inte köra någon stor OL-tävling 2018, utan koncentrerar oss på SM istället.
 - Eventuellt ett löparrangemang hösten 2018. Kolla om Jonathan och Daniel kan ha några idéer runt detta. Alternativt ett orienterings-maraton (42 km) med 6 sträckor, antingen springer man samtliga sträckor själv eller ett antal sträckor per deltagare. Vi funderar vidare.
- 2019
 - 2 dagars tävling, gärna våren.
 - Håkan kontrollerar vad vi kan ha TC och med berörda markägare.
 - Håkan ansvarig för att ansökan lämnas in till förbundet.
 - Vi funderar på någon extra tävling på eftermiddagen, typ två manna kavel eller något annat skoj.
- 2020
 - Högamon:
 - Markägarkontakter kvarstår, Thomas organisera detta arbete.
 - TC måste lösas, vi funderar vidare
 - DM medel och DM budkavle visar vi intresse för, Thomas meddelar detta till Sven-Åke.

Vid protokollet:

Thomas Persson